
Goedemorgen John, 

Een vraag naar aanleiding van het persbericht “Nieuwe kinderrechtenambassadeurs voor Rijswijk”. 

De SP wil de nieuwe kinderrechtenambassadeurs graag uitnodigen voor een gesprek met de raad 

over hun bevindingen en natuurlijk ter kennismaking. 

Hoe staat het college hierin? 

 

Groeten Eric 


